



# DSAM Kauthar Gold Fund Receives the Outstanding Performance and Innovation Award

18 – 19 January 2012



18 Jan 2012

Press Release

## DSAM Kauthar Gold Fund Receives the Outstanding Performance and Innovation Award

*DSAM awarded for the third consecutive year at the MENA Fund Managers Awards*

Dubai, UAE; 18 January, 2012: For the third consecutive year, Dubai Shariah Asset Management ("DSAM") Kauthar Gold Fund has been awarded the Outstanding Performance and Innovation Award at the MENA Fund Manager Awards, which was held at the Address Hotel in Dubai on January 16<sup>th</sup>, 2012. The Fund was recognised for its three year annualised return of 25.93% through December 2011.

The Kauthar Gold Fund is part of DSAM's Shariah-compliant Kauthar Commodity Fund. DSAM is a joint-venture between the Dubai Commodities Asset Management, the asset management division of the [Dubai Multi Commodities Centre](#) ("DMCC"), and Shariah Capital Inc, the leading US-based Shariah financial advisor and consultant.

Ahmed Bin Sulayem, Executive Chairman of [DMCC](#) commented:

*"We are delighted to see that once again, the Kauthar Gold Fund has been recognised for its strong performance and innovative approach in challenging circumstances. Receiving the same award for three consecutive years is testimony to our commitment to achieving the highest returns and we are extremely proud to be recognised for our Fund's exceptional three-year track record."*

The DSAM Kauthar Commodity Fund comprises three single strategy commodity-based funds that invest exclusively in Shariah-compliant equities. The three strategies are: The DSAM Kauthar Gold Fund; the DSAM Kauthar Energy Fund and; the DSAM Kauthar Global Resources & Mining Fund.

Date: 18 January 2012  
Circulation: Online

Wednesday, January 18th 03:31 PM IST

## DSAM Kauthar Gold Fund gets MENA Fund Managers Awards

# DSAM # DMCC # Kauthar Gold Fund # Shariah-compliant

**The Fund, part of Dubai Shariah Asset Management's (DSAM) Shariah-compliant Kauthar Commodity Fund was recognised for its three year annualised return of 25.93% through December 2011.**



**DUBAI(BullionStreet)** : Kauthar Gold Fund has been awarded the Outstanding Performance and Innovation Award at the MENA Fund Manager Awards for the third consecutive year.

The Fund, part of Dubai Shariah Asset Management's (DSAM) Shariah-compliant Kauthar Commodity Fund was recognised for its three year annualised return of 25.93% through December 2011.

DSAM is a joint-venture between the Dubai Commodities Asset Management, the asset management division of the Dubai Multi Commodities Centre ('DMCC'), and Shariah Capital Inc, the leading US-based Shariah financial advisor and consultant.

Ahmed Bin Sulayem, Executive Chairman of DMCC said "We are delighted to see that once again, the Kauthar Gold Fund has been recognised for its strong performance and innovative approach in challenging circumstances. Receiving the same award for three consecutive years is testimony to our commitment to achieving the highest returns and we are extremely proud to be recognised for our Fund's exceptional three-year track record."

The DSAM Kauthar Commodity Fund comprises three single strategy commodity-based funds that invest exclusively in Shariah-compliant equities. The three strategies are: The DSAM Kauthar Gold Fund; the DSAM Kauthar Energy Fund and; the DSAM Kauthar Global Resources & Mining Fund.

Date: 18 January 2012  
Circulation: Online

# Commodity Online

Date: 18 January 2012  
Circulation: Online

## CommodityOnline

Last Updated : 18 January 2012 at 13:00 IST

### DSAM Kauthar Gold Fund gets outstanding performance award

**DUBAI (Commodity Online):** For the third consecutive year, Dubai Shariah Asset Management ('DSAM') Kauthar [Gold Fund](#) has been awarded the Outstanding Performance and Innovation Award at the MENA Fund Manager Awards, which was held at the Address Hotel in Dubai on January 16th, 2012. The Fund was recognised for its three year annualised return of 25.93% through December 2011.

The Kauthar Gold Fund is part of DSAM's Shariah-compliant Kauthar Commodity Fund. DSAM is a joint-venture between the Dubai Commodities Asset Management, the asset management division of the Dubai Multi Commodities Centre ('DMCC'), and Shariah Capital Inc, the leading US-based Shariah financial advisor and consultant.

Ahmed Bin Sulayem, Executive Chairman of DMCC commented: "We are delighted to see that once again, the Kauthar [Gold Fund](#) has been recognised for its strong performance and innovative approach in challenging circumstances. Receiving the same award for three consecutive years is testimony to our commitment to achieving the highest returns and we are extremely proud to be recognised for our Fund's exceptional three-year track record."

The DSAMKauthar Commodity Fund comprises three single strategy commodity-based funds that invest exclusively in Shariah-compliant equities. The three strategies are: The DSAM Kauthar Gold Fund; the DSAM Kauthar Energy Fund and; the DSAM Kauthar Global Resources & Mining Fund.

## صندوق الكوثر للذهب يفوز بجائزة



أحمد بن سليم خلال تسلم الجائزة

والذي تسلم الجائزة خلال حفل توزيع الجوائز الذي أقيم في فندق «العنوان» في دبي يوم الاثنين الموافق 16 يناير/ كانون الثاني 2012: «نحن سعداء بفوز صندوق الكوثر للذهب مرة أخرى بجائزة تقدر أدائه القوية وأسلوبه الاستثماري المبتكر تحت ظل التحديات الاقتصادية الحالية. إن الفوز بهذه الجائزة للسنة الثالثة على التوالي يؤكد التزامنا التام بتحقيق أعلى العوائد لعملائنا من المستثمرين».

ويعد الكوثر للذهب جزءاً من صندوق الكوثر للسلع التابع لشركة دبي لإدارة الأصول الإسلامية، وهي مشروع مشترك بين مركز دبي للسلع المتعددة وشريعة كابيتال، الشركة الأمريكية المختصة في تطوير المنتجات الاستثمارية المتوافقة مع أحكام الشريعة وتقديم الاستشارات حولها. وقال أحمد بن سليم، الرئيس التنفيذي الأول لمركز دبي للسلع المتعددة

دبي - «الخليج»

فاز صندوق الكوثر للذهب بجائزة مديري صناديق منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا لفئة أفضل أداء والتهميز في الابتكار للعام الثالث على التوالي، وذلك تقديرًا لأداء الصندوق والذي بلغ متوسط عوائده السنوية على مدى الثلاثة أعوام وحتى ديسمبر/ كانون الثاني 2011 نحو 25.93 بالمئة.

DSAM Kauthar Gold Fund Receives the Outstanding Performance and Innovation Award

**تميز**  
**«الكوثر للذهب» يحصد جائزة أفضل صندوق استثماري من حيث الأداء والابتكار في المنطقة**

وتقديم الاستشارات حولها. وقال أحمد بن سليم، الرئيس التنفيذي الأول لمركز دبي للسلع المتعددة والذي تسلم الجائزة خلال حفل توزيع الجوائز الذي أقيم في فندق العنوان في دبي يوم الاثنين الماضي: الجائزة تقدر أداء الصندوق القوي وأسلوبه الاستثماري المبتكر في ظل التحديات الاقتصادية الحالية. ويؤكد الفوز بهذه الجائزة للسنة الثالثة على التوالي التزامنا التام بتحقيق أعلى العوائد لعاملنا من المستثمرين. دبي - البيان.

فاز صندوق الكوثر للذهب بجائزة مديري صناعية منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا لفئة أفضل أداء والتميز في الابتكار للعلم الثالث على التوالي، وذلك تقديرًا لأداء الصندوق المميز والذي بلغ متوسط عوائده السنوية على مدى الثلاثة أعوام وحتى ديسمبر 2011 نحو 7.25.93.

ويعد الكوثر للذهب جزءاً من صندوق الكوثر للسلع التابع لشركة دبي لإدارة الأصول الإسلامية، وهي مشروع مشترك بين مركز دبي للسلع المتعددة وشركة كايبتال، الشركة الأميركية المختصة في تطوير المنتجات الاستثمارية المتوافقة مع أحكام الشريعة



DSAM Kauthar Gold Fund Receives the Outstanding Performance and Innovation Award

## «الكوثر للذهب» ينال جائزة أفضل صندوق

فاز صندوق «الكوثر للذهب» بجائزة مديري صناديق منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا لفئة «أفضل أداء والتميز في الابتكار» للعام الثالث على التوالي، تقديراً لأداء الصندوق، الذي بلغ متوسط عائداته السنوية على مدى ثلاثة أعوام وحتى ديسمبر 2011، نحو 25.93٪.

وأفاد بيان صدر أمس، بأن «الكوثر للذهب» جزء من «صندوق الكوثر للسلع» التابع لشركة دبي لإدارة الأصول الإسلامية، وهي مشروع مشترك بين مركز دبي للسلع المتعددة وشركة «شريعة كابيتال» الأميركية، المتخصصة في تطوير المنتجات الاستثمارية المتوافقة مع أحكام الشريعة وتقديم الاستشارات حولها. وقال الرئيس التنفيذي الأول لمركز دبي للسلع المتعددة، أحمد بن سليم، الذي تسلم الجائزة خلال حفل توزيع الجوائز الذي أقيم في فندق «العنوان» في دبي، إن «الفوز بالجائزة يؤكد التزامنا التام بتحقيق أعلى العائدات للمتعاملين معنا من المستثمرين».

DSAM Kauthar Gold Fund Receives the Outstanding Performance and Innovation Award

الفوز الثالث على التوالي لشركة دبي لإدارة الأصول الإسلامية  
«صندوق الكوثر» للذهب يحصد جائزة أفضل  
صندوق استثماري من حيث الأداء والابتكار



**دبي-الوحدة:**  
فاز صندوق الكوثر للذهب بجائزة مديري صناديق منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا لفئة أفضل أداء والتميز في الابتكار للعام الثالث على التوالي، وذلك تقديراً لأداء الصندوق المميز والذي بلغ متوسط عوائده السنوية على مدى الثلاثة أعوام وحتى ديسمبر ٢٠١١ نحو ٢٥.٩٣ بالمئة. ويعد الكوثر للذهب جزءاً من صندوق الكوثر للسلع التابع لشركة دبي لإدارة

**خلال استلام الجائزة**  
الأصول الإسلامية، وهي مشروع مشترك بين مركز دبي للسلع المتعددة وشريعة كابيتال، الشركة الأمريكية المختصة في تطوير المنتجات الاستثمارية المتوافقة مع أحكام الشريعة وتقديم الاستشارات حولها. وفي تعليق له على الفوز قال السيد أحمد بن سليم، الرئيس التنفيذي الأول لمركز دبي للسلع المتعددة والذي تسلم الجائزة خلال حفل توزيع الجوائز الذي أقيم في فندق العنوان في

دبي يوم الاثنين الموافق ١٦ يناير ٢٠١٢. نحن سعداء بفوز صندوق الكوثر للذهب مرة أخرى بجائزة تقدر أداؤه القوية وسلوبه الاستثماري القوي تحت ظل التحديات الاقتصادية الحالية. إن الفوز بهذه الجائزة للسنة الثالثة على التوالي يؤكد التزامنا التام بتحقيق أعلى العوائد لعملائنا من المستثمرين، ونحن فخورون بالتقدير الخاص الذي حصل عليه الصندوق لأدائه الاستثنائي على مدى الثلاثة الأعوام الماضية.

DSAM Kauthar Gold Fund Receives the Outstanding Performance and Innovation Award





## صندوق الكوثر للذهب يحصد جائزة أفضل صندوق استثماري من حيث الأداء والابتكار في جوائز مديري صناديق منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا

بواسطة قسم الأخبار في 18 - يناير - 2012 لا يوجد تعليق

### الفوز الثالث على التوالي لشركة دبي لإدارة الأصول الإسلامية، التابعة لمركز دبي للسلع المتعددة

بال أف إكس، الإمارات العربية المتحدة، 18 يناير 2012: فاز صندوق الكوثر للذهب بجائزة مديري صناديق منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا لفئة أفضل أداء والتميز في الابتكار للعام الثالث على التوالي، وذلك تقديراً لأداء الصندوق المميز والذي بلغ متوسط عوائده السنوية على مدى الثلاثة أعوام وحتى ديسمبر 2011 نحو 25.93 بالمئة.

ويعد الكوثر للذهب جزءاً من صندوق الكوثر للسلع التابع لشركة دبي لإدارة الأصول الإسلامية، وهي مشروع مشترك بين مركز دبي للسلع المتعددة وشريعة كابيتال، الشركة الأمريكية المختصة في تطوير المنتجات الاستثمارية المتوافقة مع أحكام الشريعة وتقديم الاستشارات حولها.